
Z A P I S N I K 
sa 19. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 15.07.2019. godine sa početkom u 8,00 sati 
u vijećnici općine Rugvica, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: gđa. Ana Munić, g. Stipo Rašić, g. Emil Majstorović, g. Branko Karamarko, g. 
Tomislav Jambrišak, g. Stipo Rajić, g. Marijan Matijević, g. Željko Vojković, gđa. 
Željkica Cesar, g. Šimo Bilić, g. Danijel Šošić, gđica. Ivana Gavran. 
Izočni: g. Robert Kostić, g. Marko Petek, gđa. Amina Šekić. 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 
      g. Nenad Jakšić, zamjenik općinskog načelnika, 

    g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 
    gđa. Slavica Kalaica, voditeljica poslova za prostorno planiranje i   
          komunalne djelatnosti, 
    gđa. Jasna Pleša, voditeljica računovodstva, 
    g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 
    g. Tomislav Masten, direktor Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke  
       županije. 

Zapisničar: Mira Grebenar. 
 

Sjednicu otvara gđa. Ana Munić, predsjednica Općinskog vijeća, pozdravlja 
nazočne, utvrđuje da je sjednici od 15 vijećnika nazočno njih 12, dakle postoji 
kvorum za pravovaljano donošenje odluka. Predlaže nadopunu dnevnog reda pod 
točkom 5. „II. izmjene i dopune proračuna općine Rugvica i projekcije za 2020. i 
2021. godinu” gdje se pod “d” dodaje “I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u 
sportu općine Rugvica za 2019. godinu” sa čim se vijećnici slažu, pa se nakon 
glasovanja jednoglasno usvaja slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

1. Verifikacija zapisnika s 18. sjednice Općinskog vijeća održane 06.06.2019. 
godine, 

2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Odluka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Vodoopskrba i odvodnja 

Zagrebačke županije d.o.o. za dugoročno zaduživanje kod Europske banke za 
obnovu i razvoj, 

4. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja Zagrebačke 
županije d.o.o. za 2018. godinu, 

5. II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Rugvica za 2019. godinu i projekcije za 
2020.  i 2021. godinu, 

a) I. Izmjene i dopune Plana razvojnih programa Općine Rugvica za razdoblje 
2019. – 2021. godina, 

b) I. Izmjene i dopune Odluke o izvršavanju proračuna Općine Rugvica za 2019. 
godinu, 

c) I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture i vodnih građevina za 2019. godinu, 

d) I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu općine Rugvica za 2019. 
godinu, 
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6. Odluka o kreditnom zaduženju Općine Rugvica, 
7. Odluka o prodaji parcele u poduzetničkoj (radnoj) zoni Rugvica – sjever, 
8. Zaključak o organizaciji manifestacije povodom dana Općine, 
9. Zaključak o imenovanju Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine, 

dodjelu nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, te 
dodjelu nagrada najuspješnijem studentu apsolventu, maturantu i učeniku 
generacije Osnovne škole Rugvica. 

 
Ad. 1. 

gđa. Željkica Cesar nema primjedbu na zapisnik, već podsjeća da je na prethodnoj 
sjednici vezano uz problem na županijskoj cesti kroz Obedišće rečeno da će se 
pozvati netko iz ŽUC-a da to vide i da se to riješi jer općina nema nadležnost na 
toj cesti. 
g. Mato Čičak odgovara da nije nitko pozvan iz razloga što su imali izbor novog 
direktora, odnosno g. Majzec više nije direktor. Još navodi da je taj problem u 
Obedišću riješen. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 18. sjednice Općinskog vijeća održane 06.06.2019. 
godine, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 2. 
g. Mato Čičak obavještava nazočne da je vijećnici Amini Šekić umro tata, te će svi 
vijećnici biti obaviješteni kad je sahrana ukoliko žele ići na istu. 
 
A) gđica. Ivana Gavran navodi da je, prateći Dugoselsku kroniku, primijetila da je 
općina Rugvica premalo zastupljena, tako npr. uopće se ne spominje podatak o 
iznosu sredstava koja smo dobili za razne projekte. Smatra da bi se Dugoselska 
kronika trebala malo više pozabaviti stvarima iz općine Rugvica, s obzirom na to 
da im dajemo puno novaca. 
g. Mato Čičak slaže se s vijećnicom Ivanom Gavran, boji se da se Dugoselska 
kronika pretvara u facebook profil jednog čovjeka, gradonačelnika. No, smatra da 
su tu tri jedinice lokalne samouprave koje financiraju Dugoselsku kroniku, a 
izvještavanje je jako loše i ako se nastavi tako općina Rugvica će morati ozbiljno 
razmišljati o razdvajanju i na neki drugi način riješiti naše izvještavanje. Zadnji 
primjer je izvještaj iz Zagrebačke županije gdje su objavili samo podatak o 
novcima koje je dobilo Dugo Selo. 
 
B) g. Emil Majstorović kaže da je pročitao da je izabrano rukovodstvo Turističke 
zajednice općine Rugvica, pa pita kakvi su daljnji planovi. 
g. Mato Čičak odgovara da općina već godinu i pol priprema cijelu proceduru 
vezano uz Turističku zajednicu, imali smo malo problema sa predstavnicima 
velikih firmi koji same ulaze u Skuštinu Turističke zajednice. Inače, Turističku 
zajednicu čine samo ona poduzeća koja su za tu djelatnost registrirana, 
predsjednik Turističke zajednice po zakonu je načelnik, odnosno gradonačelnik, 
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a za direktora i ured dogovoreno sa Ministarstvom turizma da vidimo kako će to 
funkcionirati i kakvi će biti prihodi.  Kaže da je bilo nekih zlobnih komentara, ali 
smatra da bi ova Turistička zajednica trebala stajati jako dobro - imamo IKEU, 
Outlet (oni daju 4 člana), dosta lokala i trgovina koji djeluju na području općine 
Rugvica. Tu su i predstavnici INE -  imamo dvije benzinske postaje koje su možda 
najfrekventnije u cijeloj RH. Navodi da su do sad obveznici plaćanja turističke 
članarine i drugih nameta sve plaćali Zagrebačkoj županiji, a sad će pola od toga 
ići u TZ općine Rugvica, pa od svega toga očekujemo jedan lijep prihod. No, 
imamo malo turističkih kapaciteta (kreveta) - svega par registriranih subjekata. 
Na kraju napominje da su u planu Turističke zajednice ove godine samo općinske 
manifestacije jer još nikakvih prihoda nemamo, pa nismo niti imali što 
rasporediti. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednica vijeća zaključila raspravu 
po ovoj točci dnevnog reda. 
 

Ad. 3.  
Vezano uz ovu točku dnevnog reda sjednici je nazočan g. Tomislav Masten, 
direktor Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije. Pozdravlja nazočne 
vijećnike, te navodi da je 2016. godine izvršeno spajanje trgovačkih društava na 
području Zagrebačke županije u VIOZŽ. Glavni razlog spajanju je bila realizacija 
projekta Regionalni Vodoopskrbni sustav Zagreb istok, te su sad, kaže u fazi 
početka radova. Navodi da su 2018. godine ugovoreni radovi na sustavu 
odvodnje i pročišćavanja Rugvica-Dugo Selo, a sad se ugovaraju radovi  na 
Regionalnom vodoopskrbnom sustavu za koje je potrebna i lokalna komponenta 
za financiranje projekta. Nakon toga obrazlaže značaj tog projekta za ovo 
područje. Prvo je smanjivanje gubitaka na mreži, koji su kod preuzimanja na 
području sve tri općine bili godišnje oko 40%, drugo je izgradnja vodocrpilišta na 
Kosnici, vezano uz to je otvoren natječaj za izgradnju vodocrpilišta koje bi u roku 
otprilike dvije godine trebalo biti gotovo. Treće, dobivaju se novi dobavni pravci 
za vodovod (na dosadašnjima su se dešavala česta puknuća). Dakle, gradi se novi 
magistralni cjevovod, a da bi se to moglo napraviti potrebna su sredstva, te 
općina Rugvica mora dati suglasnost na dugoročno zaduživanje. Za projekt 
Regionalni Vodoopskrbni sustav Zagreb istok ViOZŽ mora osigurati 44 milijuna 
vlastitih sredstava putem kredita, s tim da se prve dvije godine plaća samo 
kamata. Koncept je da se ne diže cijena vode, već bi se to riješilo od postojećih 
naknada koje su se uplaćivale (2,30 kn za naknadu za razvoj). Kaže da je na 
zajedničkom računu oko 7,5 milijuna kuna, 11 milijuna kuna potrebno je da se 
plati lokalna komponenta (za radove koje sada radi EURCO), te kaže da će u 
slijedeće dvije godine ti novci biti prikupljeni. 
gđa. Ana Munić poziva nazočne na diskusiju. 
g. Željko Vojković kaže da je na ovom vodoopskrbnom sustavu predviđena 
rekonstrukcija 48 kilometara mreže, pita koliko se odnosi na općinu Rugvica. 
g. Tomislav Masten odgovara da nema taj podatak jer se radi o projektima 
naslijeđenim još od „Dukoma“. Još navodi da se početak radova očekuje kroz 
mjesec i pol dana. 
g. Mato Čičak smatra da se, što se tiče mreže na području općina Rugvica i 
Brckovljani, moraju pohvaliti prethodni načelnik Rugvice i načelnik Brckovljana 
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jer su oni izgrađivali tu mrežu, te smatra da je na području općine Rugvica 
vodoopskrbni sustav napravljen dobro i tu se nema što puno raditi. 
g. Emil Majstorović pita da li su rađene projekcije koliko bi voda trebala 
pojeftiniti kad se završi vodocrpilište Kosnica. 
g. Tomislav Masten odgovara da to ovisi o općini, a ako bi se za dvije godine 
uspjela završiti Kosnica, tad se za čitavo područje cijena vode može smanjiti. 
g. Mato Čičak još napominje da bi se naknada za razvoj trebala skupljati i dalje, te 
bi se sa tim sredstima krenulo sa kanalizacijom prema Oborovu. 
g. Tomislav Masten još dodaje da je na području Rugvice cijena vode bila 7 kuna 
po kubiku, a sad je 5 kuna. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Vodoopskrba i odvodnja Zagrebačke 
županije d.o.o. za dugoročno zaduživanje kod Europske banke za obnovu i razvoj, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 4. 
Vezano uz izvješće trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja g. Tomislav 
Masten navodi da su svi podaci u materijalima koje su vijećnici dobili. Navodi da 
je firma stabilna, nema financijskih problema. Ključno u poslovanju je da je 2018. 
godine započeo projekt kanalizacije Rugvica-Dugo Selo, ove godine započeti su 
radovi, a rok za završetak radova je 30 mjeseci. Smatra da je sustav 
pročišćavanja na području Dugog Sela i Rugvice na visokoj razini. U 2018. godini 
na tom području  je bilo nekoliko manjih intervencija, te je riješeno pitanje 
spajanja kanalizacije kod M-sana. Nakon toga osvrće se kratko na pitanje sudskih 
sporova koje firma vodi, a vezano uz poslovanje kaže da se firma trudila da bude 
bolja i uspješnija, te vjeruje da će se svi gubici svesti na nulu ili na minimalne 
gubitke. Upućuje vijećnike da u izvješću imaju podatke o svim nabavama koje je 
Vodoopskrba i odvodnja provodila tokom 2018. godine.  
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja 
Zagrebačke županije d.o.o. za 2018. godinu, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 5. 
Vezano uz II. izmjene i dopune proračuna za 2019. godinu kraće obrazloženje 
daje gđa. Jasna Pleša, voditeljica računovodstva. Navodi da se ove izmjene 
predlažu iz razloga kreditnog zaduživanja i na tome se bazira glavnina izmjena. U 
sklopu investicija mijenjaju se i izvori financiranja za izgradnju vrtića, 
prometnica u radnoj zoni Rugvica-sjever, te izgradnju nogostupa po naseljima. 
Ove investicije ne idu kroz RUKOM, već se općina kreditno zadužuje. Također se 
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zadužujemo i za otkup zemljišta u sportsko-rekreacijskoj zoni. Ukupno 
zaduženje je 17 milijuna kuna, te napominje da je u tablicama prikazano na koji 
bi se način ta sredstva raspoređivala. Još upoznaje nazočne da je povećana 
stavka „sredstva za intelektualne usluge“, „sredstva za obilježavanje prigodnih 
datuma“, povećana je stavka za Vatrogasnu zajednicu, za Zajednicu sportskih 
udruga, nova je stavka „sredstva za Dan pobjede i domovinske zahvalnosti, kao i 
stavka „sredstva za sportske igre mladih“. Smanjuje se stavka „sredstva za 
nabavu udžbenika za Osnovnu školu“. 
g. Mato Čičak predlaže da se za obnovu tornja na crkvi u Jalševcu Nartskom stavi 
100.000,00 kuna. 
gđa. Jasna Pleša još navodi da se u okviru programa gradnje objekata od općeg 
društvenog značaja za domove u Preseki i Obedišću već provode postupci 
nabave i ta je stavka također povećana. 
g. Emil Majstorović, član Odbora za financije i proračun daje izvješće o održanoj 
sjednici odbora koji je jednoglasno predložio Općinskom vijeću da donese II. 
izmjene i dopune proračuna za svim pripadajućim dokumentima i programima. 
g. Željko Vojković traži pojašnjenje zbog čega se ukida 4,5 milijuna kuna za 
izgradnju nogostupa. 
g. Mato Čičak odgovara da su ta sredstva sa stavke RUKOM-a maknuta i stavljena 
u proračun  općine kao kreditno zaduženje. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 11 
glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom donosi 

 
ZAKLJUČAK 

1. Prihvaća se prijedlog općinskog načelnika da se za obnovu tornja na crkvi u 
Jalševcu Nartskom planira 100.000,00 kuna. 
 

2. Donose se II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Rugvica za 2019. godinu i 
projekcije za 2020.  i 2021. godinu, 
a) I. Izmjene i dopune Plana razvojnih programa Općine Rugvica za razdoblje 

2019. – 2021. godina, 
b) I. Izmjene i dopune Odluke o izvršavanju proračuna Općine Rugvica za 2019. 

godinu, 
c) I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture i vodnih građevina za 2019. godinu, 
d) I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu općine Rugvica za 2019. 

godinu, 
sve prema tekstu u prilogu zapisnika. 

 
Ad. 6. 

g. Mato Čičak podsjeća nazočne da već dugo pričamo o kreditnom zaduženju s 
obzirom da smo odlučili neke stvari riješiti na taj način. Upoznaje nazočne da je 
kamata 1,38%, a rok otplate 10 godina. Smatra da općina sa otplatom neće imati 
nikakvih problema. 
g. Željko Vojković, pita, s obzirom da su to velika sredstva, da li se planiraju 
potrošiti u godinu-dvije, a otplata je 10 godina. Pita kakva je perspektiva 
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općinskog proračuna i da li se ovo što planiramo time riješiti, moglo rješavati 
parcijalno. 
g. Mato Čičak odgovara da je uvjeren da 17 milijuna kuna neće biti iskorišteno jer 
smo prijavili radnu zonu i vrtić na europske fondove i Ministarstvo regionalnog 
razvoja gdje ćemo sigurno dobiti neka sredstva. Osim toga općina priprema niz 
velikih investicija i projekata čime će dobiti na standardu i kvaliteti života, te 
potaknuti doseljavanje u općinu Rugvica. Smatra da je dobra stvar što smo 
prodali parcelu za 9,5 milijuna kuna, investitori dolaze, smisao je da se tu počne 
graditi, a dobit ćemo i velika sredstva od komunalnog doprinosa, a nemamo  
nikakvih ulaganja. Još navodi da je rok za iskorištenje sredstava dvije i pol 
godine, te nakon toga počinje otplata kredita, a također kaže da je mišljenje 
financijskih stručnjaka da nikad povoljnijih uvjeta za kredit neće biti nego što je 
to sada. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 11 
glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom donosi 
 

 O D L U K U 
o kreditnom zaduženju Općine Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 7. 
g. Mato Čičak kaže nazočnima da mu je predbacivano da su dizani neki općinski 
nameti, no, smatra da smo i dalje jedni od najpovoljnijih u okolici što se tiče tih 
davanja. Još navodi da mu je drago da jedna ovako uspješna firma dolazi na naše 
područje. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o prodaji parcele u poduzetničkoj (radnoj) zoni Rugvica – sjever, prema tekstu u 
prilogu zapisnika. 

Ad. 8. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je, vezano uz obilježavanje Dana općine sve 
isto kao i prošle godine. Dani općine početi će 15.08. – Velika Gospa u Jalševcu 
Nartskom gdje će se organizirati pečenje vola, šator te podjela pića. Nakon toga, 
24.08. je smotra folklora KUD-a Posavka, te sve ostalo kao i prošle godine. 
Svečana sjednica Općinskog vijeća održati će se u domu u Jalševcu Nartskom i 
sve će završiti sa ribarsko lađarskim večerima. Moli sve vijećnike da vele ukoliko 
imaju kakvih ideja za Dan općine. Još napominje da će se 05.08. obilježiti Dan 
pobjede i domovinske zahvalnosti i Dan hrvatskih branitelja. Moli g. Vojkovića da 
se u to uključi i da se uključe i neke udruge (Mambe) da to bude jedno lijepo 
okupljanje. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
  

Z A K L J U Č A K 
o organizaciji manifestacije povodom dana Općine, prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
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Ad. 9. 
g. Marijan Matijević, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja daje izvješće o 
održanoj sjednici Odbora na kojoj je jednoglasno predloženo da se u 
Povjerenstvo za pripremu obilježavanja Dana općine imenuju: Šošić Danijel za 
predsjednika, te Munić Ana, Vrhovnik Boris, Gavran Ivana, Čičak Mato, Munđer 
Robert i Jakšić Nenad za članove. 
g. Mato Čičak još napominje da će se kao i svake godine raspisati natječaj za 
najboljeg učenika generacije Osnovne škole, studenta i srednjoškolca, te smatra 
da bi bilo dobro utvrditi kriterije tih priznanja i nagrada kroz izmjene Statuta. 
Predlaže da se ove godine nagrada za životno djelo dodijeli župniku iz Oborova, 
Stjepanu Levaniću i predsjedniku LD “Fazan” i brojnih dugih udruga, Stjepanu 
Špoljarcu. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 11 
glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine, dodjelu 
nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, te dodjelu 
nagrada najuspješnijem studentu apsolventu, maturantu i učeniku generacije 
Osnovne škole Rugvica. 
U Povjerenstvo se imenuju: Šošić Danijel, predsjednik, te Munić Ana, Vrhovnik 
Boris, Gavran Ivana, Čičak Mato, Munđer Robert i Jakšić Nenad, članovi. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća zaključila je sjednicu u 9,00 sati. 
 
 
KLASA: 021-05/19-01/10 
URBROJ: 238/26-19-2 

 
 

Zapisničar:          PREDSJEDNICA 
                       OPĆINSKOG VIJEĆA 
 

Mira Grebenar            Ana Munić 


